

SUBSTANTIAL SHAREHOLDER'S INTERESTS AND SHORT POSITIONS IN THE SHARES, UNDERLYING SHARES OF THE COMPANY

As at 30 September 2006, the following persons or corporations, other than the interest disclosed above in respect of the directors, interest in 5% or more in the shares and underlying shares of the Company have been notified to the Company and recorded in the register of substantial shareholders' interests in shares and short positions required to be kept under Section 336 of Part XV of the SFO:

主要股東於本公司之股份及相關股份之權益及淡倉

於二零零六年九月三十日，根據本公司按證券及期貨條例第XV部第336條規定而設置之主要股東權益及淡倉登記冊紀錄所顯示，以下人士或公司（除上述披露有關董事所持之權益外）持有本公司已發行股本及相關股份百分之五或以上之股份權益：

Name of shareholder 股東名稱	Number of shares held 所持股票數目	Approximate percentage of the total number of shares in issued 約佔已發行股份百分比
Ordinary shares of HK\$0.01 each in the Company 本公司每股面值0.01港元之普通股		
Fung Fai Growth Limited (Note (a)) Fung Fai Growth Limited (附註(a))	340,000,000	32.08%
Kingswell Holdings Group Limited (Note (b)) Kingswell Holdings Group Limited (附註(b))	192,000,000	18.12%

**SUBSTANTIAL SHAREHOLDER'S
INTERESTS AND SHORT POSITIONS
IN THE SHARES, UNDERLYING
SHARES OF THE COMPANY
(CONTINUED)**

主要股東於本公司之股份及相關股份之權益及淡倉（續）

Notes:

附註：

- (a) The entire issued share capital of Fung Fai Growth Limited is owned by a trust of which the discretionary objects are family members of Mr. Cheng Kai Ming, Charles, including a director of the Company, Mr. Cheng Wai Lun, Andrew.
- (b) The entire issued share capital of Kingswell Holdings Group Limited is beneficially owned by Mr. Janusz Mieczyslaw Stempnowski.

- (a) Fung Fai Growth Limited之全部已發行股本乃由一項信託持有，其酌情受益人乃鄭啟明先生之家族成員，包括本公司之董事鄭偉倫先生。
- (b) Kingswell Holdings Group Limited之全部已發行股本乃由 Mr. Janusz Mieczyslaw Stempnowski 實益擁有。

Save as disclosed above, as at 30 September 2006, the Directors are not aware of any other persons who have interests or short positions in the shares, underlying shares of equity derivatives or debentures of the Company or any associated corporations (within the meaning of Part XV of the SFO) which would be required to be disclosed to the Company pursuant to Part XV of the SFO.

除上文所披露者外，於二零零六年九月三十日，董事並不知悉有任何其他人士於本公司或任何相聯法團（定義見證券及期貨條例第XV部）之股份、相關股份股本衍生工具或債券中擁有根據證券及期貨條例第XV部，須向本公司披露之權益或淡倉。